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Prítomní: podl'a prezenčnej listiny 

Zasadnutie výboru v mestskej časti (VMČ) otvoril a viedol Ing. Richard Drutarovský, 

predseda VMČ, ktorý v úvode privítal prítomných obyvatel'ov, členov VMČ Mgr. Jaroslavu 

Kutajovú, JUDr. Reného Puchera a zástupcu Mestskej polície p. Petra Compel'a. Následne 

predseda VMČ oboznámil prítomných občanov o došlých odpovediach na požiadavky VMČ, 
vyjadreniach, stanoviskách a taktiež o došlých žiadostiach o zaujatie stanovísk. 

Ing. Richard Drutarovský, predseda VMČ č. 2 informoval prítomných občanov o tom, že 

v prezenčnej listine môžu uviesť svoj telefonický kontakt, ktorý bude slúžiť na interné účely 

(nebude zverejnený na internete) pre zamestnancov MsÚ pri riešení požiadaviek občanov. 

Požiadavky, podnety doručené listom, mailom: 
p. Pavol Adamovič (mailová adresa je u sekretára VMČ) 
..,. Na ulici Marka Čulena č . 18-24 prebieha rekonštrukcia elektrických rozvodov a ďalších 
súvisiacich prác, ako je spevňovanie krajnice úprava zelene. V tejto súvislosti by bolo vhodné 

upraviť aj parkovacie miesta a hlavne doplniť jedno poulične osvetlenie medzi popisne čísla 18-

20. Ako dôvod uvádzam. Vel'mi častý pohyb sprevádzaný slovným obťažovaním našich 
rómskych spoluobčanov pri prehrabávaní odpadkov, stromami zatienenej časti tohto úseku nášho 

sídliska. 

p. Štefan Tluščák (mailová adresa je u sekretára VMČ) 
..,. V lete 2016 istá košická firma prerábala sieť plynovodu aj na ul. Októbrovej , ktorá sa písomne 

zaviazala, že po skončení prác dá trávnaté priestory do pôvodného stavu (do 31.10.20 16). 

Doposia!' tak neurobila aj napriek tomu, že som dvakrát urgoval zodpovedného zamestnanca 

firmy. Stále sa vyhovára na mesto, ktoré vraj predÍžilo termíny. Jedná sa o trávnik na rohu ul. 

Čsl. armády a Októbrovej pod oknami izieb Októbrová č. 63. Ak to nedajú do pôvodného stavu, 

nesplanírujú trávnik, v lete Technické služby mesta Prešov neprídu tento priestor kosiť. 

Diskusia: 
p. Anna Heribanová 
..,. Výstavba parkovísk v rámci statickej dopravy - aj tá troška zelene sa zlikviduje na úkor 

výstavby parkovísk a za chvíl'u tu bude ako na sídl. Šváby. 

Odpovedal: Ing. Richard Drutarovský, predseda VMČ 
..,. V súvislosti s autami, ktoré privážajú rodičia do materskej škôlky- s tým sa tiež nič neurobilo 

a ani sa nič nezmenilo. Teraz je to trošku kl'udnejšie, ale to len preto, že sú prázdniny. 

Odpovedal: Ing. Richard Drutarovský, predseda VMČ 
..,. Ulica Obr. mieru- je tam asi nová priehlbina (smerom k mostu) lebo prechádzajúce kamióny 

robia vel'ký hluk tým, že prechádzajú cez preliačinu . Požiadavka, aby sa to dalo do poriadku. 
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..,. Na ul. F. Král'a 7-9 (vjazd do vnútrobloku) boli odstránené stÍ piky, čo má za následok, že si 

autá skracujú cestu cez vnútrobloky. Chcem sa opýtať na základe čoho a prečo boli odstránené. 

p. Július Michalides 
..,. Mesto môže robiť parkovaciu politiku ako chce, ale l'udia budú stáť tak, ako im to vyhovuje 

a kde majú najbližšie k domu. Zistil som, že to nové parkovisko, ktoré bolo postavené pri pošte 

je poloprázdne. Autá stoja ~i v tom podchode bytového domu, kde sa stáť nemá, na trávnikoch. 

Pokia!' to nezačne riešiť MsP pokutovaním, tých l'udí nenaučíme parkovať. 

Odpovedal: Ing. Richard Drutarovský, predseda VMČ 

p. Vladimír Bulna 
..,. Niekedy sa to volalo "Generálny plán dopravy" teraz sa to volá "Master plán" , kde je možné 

z eurofondov získať nejaké peniaze. Chcem poprosiť, aby ste sa posnažili z toho balíka 

zafinancovať cesty, cyklocesty - hovoríme o projektoch (z ul. Turistickej pôjde cesta až hore 

a potom po Terchovskej sa bude vracat'). V roku 1978 bol urobený plán - šírky dÍžky, trasy, celé 

to údolie Vydumanec a teraz sa robí nový generálny plán, čiže konečne, aby sa urobila aj tá časť. 

Chcel by som, aby sa táto myšlienka prejavila v "Master pláne" . 

Odpovedal: Ing. Richard Drutarovský, predseda VMČ 
..,. Ul. Súl'ovská a Terchovská, v septembri nastúpi do školy cca 35-36 detí z týchto ulíc. Ide nám 

o autobus. Aby ráno a poobede zvážal deti - študentský spoj. Tým by sa odbúralo to , že by tu 

rodičia chodili autami a blokovali cestu, resp. parkoviská. Lepším riešením by bol jeden autobus, 

ako 30 áut, ktoré by doviezli deti do školy. 

Odpovedal: Ing. Richard Drutarovský, predseda VMČ 
Vyriešilo by situáciu, ak by spoj č. ll zašiel ku škole a vynechal by zastávku na 

Levočskej ul.? Predpokladám, takto by sa dalo začať. 

p. Július Michalides 

..,. Je vel'mi zaujímavá odpoveď na to, čo som sa pýtal ohl'adom parkoviska pri NS Centrál , že 

prečo tam nie je drenáž. Odpoveď bola, že VMČ dal málo peňazí a preto je to parkovisko 

urobené bez drenáže a lapača ropných látok. 

Odpovedal: Ing. Richard Drutarovský, predseda VMČ 
..,. Pán Dr. Benko mi neodpovedal, vtedy keď som sa pýtal na to na MsZ. Bude urobená výsadba, 

resp. zrealizujú plynárne náhradnú výsadbu, keďže idú 61 stromov vyrúbať? Za jeden strom sa 

majú vysadiť dva, čiže bude vysadených 122 stromov? Prečo o tom rozhodoval okres a nie 

mesto, ktorému to prislúcha. Okres nech si rozhoduje o okresných cestách a nie o výruboch na 

mestských pozemkoch. Stromy neboli vyrúbané na starých potrubiach, ale kládli nové potrubia 

a stromy vyrúbali. Mohli trasovať položenie plynu tak, aby nedošlo k výrubu starých, vel'kých 

stromov. 

Odpovedal: Ing. Richard Drutarovský, predseda VMČ 
Mám tu zápis z úradu, kde na šetrení boli p. Ježíková, p. Galdunová, ale nie je tu nikde 

spomenutá náhradnú výsadba . 
..,. VMČ dával v roku 2016 v rámci bežnej údržby peniaze na opravu chodníka pred školou na 

Odborárskej ulici . Mala sa tu urobiť výmena povrchu a dvihnutie obrubníkov od križovatky po 

trafostanicu . Obrubníky boli dvihnuté od križovatky po vstup do areálu školy autom a zvyšok bol 
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len vymenený asfaltový povrch. Nemali sa dvihnúť obrubníky až po trafostanicu? Chcem vedieť 

či tie schválené fin. prostriedky boli využité efektívne. 

Odpovedal: Ing. Richard Drutarovský, predseda VMČ 
Pozerám do tej tabuľky a zadanie bolo zodvihnúť obrubníky až po trafostanicu, resp. 

tam, kde to zdvihnutie bolo potrebné. 

p. Daniela Hermanovská 
..,. Na úvod sa chcem poďakovať za vybavenie pripomienok- odstránenie vraku , ktoré blokovalo 

jedno parkovacie miesto a taktiež za opravu komunikácie a chodníka na Nábrežnej ulici . 

..,. Pri vjazde ku kurtom (pri smetných nádobách) je obrovská diera, prosba o jej opravu . 

..,. Posielala som "sms" ohl'adom posypu vnútroblokov z dôvodu, že ide o katastrofálnu situáciu. 

Je začiatok zimy a vnútrobloky sú neposypané. SMS som posielala na správu ciest PSK a taktiež 

pánu Ondirkovi. Vo vnútroblokoch je čistý l'ad a l'udia sa nemôžu dostať k smetným nádobám, 

aby vyhodili smeti . Hlavné chodníky sú posypané (Obr. mieru, Čsl. armády .. ), ale len vel'mi 

jemne. Šetrí sa na posype alebo sa boja, že budú musieť vel'a zametať? 
Odpovedal: Ing. Richard Drutarovský, predseda VMČ 
..,. Handball aréna (Mestská športová hala) - prešla do správy p. Chmeliara. Skúste si spomenúť, 

kedy sa v Prešove naposledy konal nejaký koncert, alebo kedy u nás vystupovalo nejaké väčšie 

teleso. Sme tretie najväčšie krajské mesto a u nás sa nič väčšie neorganizuje. Celý Prešov chodí 

na koncerty do Košíc. V každej dedine, menšom meste sa niečo deje okrem Prešova. Posledných 

asi 5 rokov, odkedy prešla Mestská hala do správy niekoho iného, tak v Prešove skončila kultúra. 

Roky dozadu sme do Mestskej haly chodili na koncerty, vystúpenia a teraz sa tu nič 

neorganizuje. 

Odpovedal: Ing. Richard Drutarovský, predseda VMČ 
..,. Požiadavka, aby v Kultúrnom mesačníku boli doplnené aj telefónne čísla na spoločnosti, ktoré 

robia posyp ciest, komunikácií a chodníkov v meste Prešov. 

STANOVISKÁ a POŽIADAVKY VMČ č. 2: 
l. 
VMČ č. 2 žiada preveriť povolenie stavby nafukovacej haly na tenisových kurtoch Nábrežná, 
ako aj povolenie kotolne na vykurovanie haly, ako malý zdroj znečisťovania ovzdušia (s touto 
požiadavkou na prešetrenie navštívila MsÚ aj dôverníčka bytového domu Nábrežná č. 2). 

2. 
VMČ č . 2 sa k Návrhu opráv MK a chodníkov na rok 201 7 vyjadrí a zadefinuje priority až po 
obhliadke v teréne. Požiadavka na zorganizovanie výjazdového zasadnutia, ktoré bude za účasti 
VMČ č. 2, p. Rokošného, zástupcu z odd. KS a odd. IČ (aby sa neopravovali komunikácie, ktoré 
má v pláne rekonštruovať OIČ) v popoludňajších hodinách, aby sa poslanci mohli zúčastniť, 
presný termín vopred dohodnúť a odsúhlasiť so všetkými členmi výboru MČ. 

Ing. Richard Drutarovský, v.r. 
predseda VMČ č. 2 

Mgr. Jana Grešová, v.r. 
zapisovatel'ka VMČ č. 2 
V Prešove dňa ll. O l. 2017 
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